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Protokół Nr 92/2016 

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Myśliborzu 

odbytego w dniu 16 maja 2016roku 

w Starostwie Powiatowym w Myśliborzu 

ul. Spokojna 13 

         

O godzinie 14:25 Wicestarosta – Mariusz Norsesowicz rozpoczął posiedzenie Zarządu 

zgodnie z listą obecności (załącznik Nr 1 do protokołu)  

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1.Danuta Patkowska                                      -   Przewodnicząca Zarządu 

2.Mariusz Norsesowicz    - Wicestarosta Powiatu   

3.Krzysztof Mrzygłód   - Członek Zarządu 

4. Andrzej Potyra    -  Członek Zarządu 

5.Wojciech Wojtkiewicz   - Członek Zarządu 

 

Spoza Zarządu w posiedzeniu wzięli udział: 
 

1. Sekretarz Powiatu – Stanisław Gacek 

2. Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

3. Iwona Madajczak – dyrektor PCPR w Myśliborzu 

4. Jacek Witkowski – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie Sp. z o.o. 

5. Adam Trzciński – Naczelnik Wydziału IKD 

6. Tadeusz Grabski – dyrektor PCOF-A w Myśliborzu 
 

Przyjecie porządku posiedzenia. 

 

Wicestarosta – Mariusz Norsesowicz 

Przedstawił proponowany porządek posiedzenia. 

Poinformował o wprowadzeniu dodatkowej sprawy do porządku posiedzenia, zaproponował, 

aby dokonać przesunięcia niektórych punktów porządku z uwagi na dostępność osób 

referujących poszczególne tematy: 

 

Przedstawił proponowany porządek posiedzenia po wprowadzonych zmianach: 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Zaakceptowanie protokołu z poprzedniego posiedzenia Zarządu Powiatu. 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały: 

 

1) w sprawie zmiany budżetu i planu finansowego budżetu, zmiany w budżecie  

i w planie finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2016 rok oraz zmiany 

planu finansowego i w planie finansowym zadań zleconych z zakresu 

administracji rządowej na 2016 rok. 

 

5. Rozpatrzenie spraw: 

1) Wyrażenie zgody na zawarcie aneksu do Porozumienia dot. używania 

pomieszczenia położonego w budynku administracyjnym w Myśliborzu przy  

ul. Północnej 15, z przeznaczeniem do realizacji zadań „Centrum dla Rodzin”. 
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6. Omówienie bieżącej sytuacji Spółki Szpital w Dębnie Sp. z o.o. 

 

7. Zapoznanie się z: 

 

1) Propozycjami odpowiedzi na interpelacje i zapytania złożone przez radnych na 

XVIII sesji Rady Powiatu w Myśliborzu w dniu 25 kwietnia 2016 roku. 

2) Pismem Dyrektora PCOF-A w Myśliborzu w sprawie wyjaśnień dotyczących 

udostępnienia informacji publicznej i podjęcie decyzji dotyczącej wniosku radnej 

Wioletty Drzewińskiej z dnia 22 marca 2016 roku w sprawie przeprowadzenia 

kontroli wewnętrznej. 

3) Harmonogramem realizacji zadania pn.: „Przebudowa i zmiana sposobu 

użytkowania budynku przy ul. Północnej 15 w Myśliborzu na obiekt użyteczności 

publicznej”. 

8. Rozpatrzenie spraw: 

1) Rozpatrzenie wniosku dyrektora Zespołu Szkół im. Noblistów Polskich  

w Myśliborzu w sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie garażu. 

2) Wyrażenie zgody na Podpisanie umowy z wykonawcami na wykonanie 

kosztorysów inwestorskich i przedmiarów robót branży budowlanej i sanitarnej 

oraz elektrycznej na potrzeby planowanej inwestycji w budynku Starostwa 

Powiatowego w Myśliborzu przy ul. Północnej 15. 

3) Wyrażenie zgody na wszczęcie i przeprowadzenie postępowania o udzielenie 

zamówienia publicznego na budowę i przebudowę chodników przy drogach 

powiatowych na terenie gminy Dębno. 

4) Rozpatrzenie wniosków Komisji Oświaty, Kultury, Sportu Bezpieczeństwa 

Publicznego i Drogownictwa z dnia 12 maja 2016 roku. 

5) Wyrażenie zgody na zawarcie umowy z wybranym wykonawcą na opracowanie 

rejestru terenów zagrożonych ruchami masowymi ziemi oraz terenów, na których 

występują te ruchy na obszarze powiatu myśliborskiego. 

9. Sprawy różne.  

10. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Za przyjęciem porządku posiedzenia z uwzględnieniem wprowadzonych zmian  

głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecna – Danuta Patkowska 

 

Zaakceptowanie protokołu z poprzedniego posiedzenia Zarządu Powiatu Nr 91/2016   

z dnia 9 maja 2016 roku. 

 

Zarząd Powiatu zaakceptował w/w protokół. 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały: 

 

1) w sprawie zmiany budżetu i planu finansowego budżetu, zmiany w budżecie  

i w planie finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2016 rok oraz zmiany 

planu finansowego i w planie finansowym zadań zleconych z zakresu 

administracji rządowej na 2016 rok. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 2 do protokołu). 
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Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Poinformowała, że projekt uchwały dotyczy: 

 

1. Wniosku Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Myśliborzu o przeniesienie kwoty 

850 zł pomiędzy paragrafami w ramach rozdziału 85333 – Powiatowe urzędy pracy, z §4210 

– zakup materiałów i wyposażenia na §4170 – wynagrodzenia bezosobowe w związku  

z koniecznością zatrudnienia osoby na umowę zlecenia dot. utrzymania czystości  

w pomieszczeniach biurowych – zastępstwo za pracownika przebywającego na długotrwałym 

zwolnieniu lekarskim.  

2. Zawiadomienia Wojewody Zachodniopomorskiego zgodnie z Zarządzeniem Nr 

229/2016 z dnia 28 kwietnia 2016 r. o dokonaniu zmian w planie dotacji celowych w dziale 

852 – Pomoc społeczna, rozdziale 850204 – Rodziny zastępcze, polegających na 

przeniesieniu planu dochodów z §2110 – dotacje celowe otrzymane z budżetu państwa na 

zadania bieżące z zakresu administracji rządowej oraz inne zadania zlecone ustawami 

realizowane przez powiat na §2160 – dotacje celowe otrzymane z budżetu państwa na zadania 

bieżące z zakresu administracji rządowej zlecone powiatom, związane z realizacją dodatku 

wychowawczego oraz dodatku do zryczałtowanej kwoty stanowiących pomoc państwa  

w wychowaniu dzieci. 

3. Wniosku Z-cy Naczelnika Wydziału Inwestycji, Komunikacji i Dróg o zwiększenie 

planu wydatków o kwotę 850 zł w rozdziale 75020 – Starostwa powiatowe, §4590 – kary  

i odszkodowania wypłacone na rzecz osób fizycznych w związku z koniecznością zwrotu 

nadpłaty za wydanie karty pojazdu dla dwóch osób. Proponuje się  zabezpieczyć 

wnioskowaną kwotę z rezerwy ogólnej.  

4. Zawiadomienia Wojewody Zachodniopomorskiego zgodnie z Zarządzeniem Nr 

254/2016 z dnia 05 maja 2016 r. o zwiększeniu (z rezerwy celowej budżetu państwa poz. 41) 

dotacji w dziale 700 – Gospodarka mieszkaniowa, rozdziale 70005 – Gospodarka gruntami  

i nieruchomościami, §2110 – 17.100 zł z przeznaczeniem na aktualizację opłat za 

udostępnione nieruchomości Skarbu Państwa – 12.600 zł oraz na pokrycie kosztów 

prawidłowego utrzymania, zabezpieczenia oraz podatku od nieruchomości przejętej w roku 

bieżącym od Zasobu Nieruchomości Skarbu Państwa – 4.500 zł.  

5. Wniosku Dyrektora Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Renicach  

o przeniesienie kwoty 102.600 zł pomiędzy paragrafami w rozdziale 85420 – Młodzieżowe 

ośrodki wychowawcze, z §4220 – zakup środków żywności na §4300 – zakup usług 

pozostałych w związku z koniecznością zabezpieczenia środków na płatności za posiłki dla 

wychowanków MOW.  

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 92/294/2016 z dnia 16 maja 2016 roku w sprawie 

zmiany budżetu i planu finansowego budżetu, zmiany w budżecie i w planie finansowym 

budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2016 rok oraz zmiany planu finansowego i w planie 

finansowym zadań zleconych z zakresu administracji rządowej na 2016 rok. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecna – Danuta Patkowska 

 

Rozpatrzenie spraw: 

 

2) Wyrażenie zgody na zawarcie aneksu do Porozumienia dot. używania 

pomieszczenia położonego w budynku administracyjnym w Myśliborzu przy  

ul. Północnej 15, z przeznaczeniem do realizacji zadań „Centrum dla Rodzin”. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 3 do protokołu). 
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Iwona Madajczak – Dyrektor PCPR w Myśliborzu 

Przekazała, że porozumienie zawarto na okres 1 roku i w związku z powyższym zwraca się  

z prośbą o możliwość dalszego użytkowania pomieszczenia na okres 2 lat tj. od dnia 

02.04.2016r. do dnia 02.04.2018r. 

Lokal pełni funkcję „Centrum dla rodzin”, w którym odbywają się spotkania rodziców  

z dziećmi umieszczonymi w pieczy zastępczej, szkolenia dla kandydatów na rodziny 

zastępcze, szkolenia dla rodzin zastępczych oraz porady specjalistyczne. Ponoszone przez 

PCPR koszty związane z użytkowaniem pomieszczenia powodują obciążenie w wysokości 

ok. 200,00 zł. Jednakże lokal jest użytkowany średnio 5 godz. w tygodniu w związku z tym 

zwróciła się o obniżenie kosztów z tytułu opłat za energię elektryczną, zużycia wody  

i odprowadzania ścieków. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Zapytała, czy jednostka zaplanowała w swoim planie wydatków środki na opłaty za 

użytkowanie lokalu? 

 

Iwona Madajczak – Dyrektor PCPR w Myśliborzu 

Odpowiedziała, że środki finansowe zostały zaplanowane w budżecie jednostki. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Wyraziła negatywną opinię dotyczącą obniżenia płatności za użytkowanie pomieszczenia. 

Zwróciła uwagę, że spowoduje to zmniejszenie dochodów.  

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zawarcie aneksu do Porozumienia dot. używania 

pomieszczenia położonego w budynku administracyjnym w Myśliborzu przy ul. Północnej 

15, z przeznaczeniem do realizacji zadań „Centrum dla Rodzin”. Jednocześnie nie wyraził 

zgody na obniżenie kosztów z tytułu opłat za energię elektryczną, zużycia wody  

i odprowadzania ścieków. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Omówienie bieżącej sytuacji Spółki Szpital w Dębnie Sp. z o.o. 

 

Przewodnicząca Zarządu – Danuta Patkowska 

Poprosiła o przedstawienie informacji na temat sytuacji w Spółce. Zapytała o niepokojące 

sygnały dotyczące dalszej pracy Prezesa na tym stanowisku. Zapytała o dokumenty dotyczące 

bilansu. Poprosiła o informację na temat zobowiązań Spółki. 

 

Jacek Witkowski – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie Sp. z o.o. 

Poinformował, że nie zamierza rezygnować ze stanowiska Prezesa Spółki. Informacje 

dotyczące jego zatrudnienia w innych jednostkach są nieprawdziwe. 

Przekazał, że bilans finansowy Spółki jest w trakcie przygotowywania. Zgodnie z umową ma 

on zostać sporządzony do końca miesiąca maja br. 

Poinformował, że sytuacja Spółki nie uległa zmianie, wynik finansowy za 2015 rok jest na 

poziomie od 1 800 000,00 zł do 2 000 000,00 zł straty. 

Poinformował o audycie za 2015 rok, który jest przeprowadzany, posiada stały kontakt  

z firmą, która go wykonuje. 

Przekazał, że prace remontowe w Spółce są wykonywane zgodnie ze sporządzoną mapą 

drogową. Remont szatni dobiega końca, uzyskano certyfikat zarządzania. Poinformował  

o planowanym remoncie oddziału pediatrii i Zakładu Opiekuńczo-Leczniczego. 

 

Członek Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał o zakres planowanych prac remontowych. 
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Jacek Witkowski – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie Sp. z o.o. 

Poinformował, że ZOL zostanie przeniesiony na jedno piętro, w tej chwili znajduje się na 

dwóch kondygnacjach. Przekazał, że po wykonaniu remontu oddziały będą mogły 

funkcjonować zgodnie z wymogami. Odział pediatrii będzie odpowiednio dostosowany. 

Poinformował o pracach remontowych jakie będą wykonywane. 

 

Członek Zarządu – Wojciech Wojtkiewicz 

Zapytał o sytuacje finansową Spółki. 

 

Jacek Witkowski – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie Sp. z o.o. 

Poinformował, że Spółka notuje straty z uwagi na brak przychodów, jednakże prowadzone są 

działania, aby ograniczać koszty. 

 

Członek Zarządu – Krzysztof Mrzygłód 

Zapytał, czy istnieje możliwość zmniejszenia strat w Spółce? 

 

Jacek Witkowski – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie Sp. z o.o. 

Zwrócił uwagę, że jednym z powodów strat w Spółce jest fakt, iż NFZ wykonuje 

anektowanie, a nie kontraktowanie.  

 

Członek Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał, czy są prowadzone rozmowy z Burmistrzem Dębna w zakresie finansowania Spółki? 

 

Jacek Witkowski – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie Sp. z o.o. 

Odpowiedział, że rozmowy są prowadzone. Poinformował, o wykonywaniu nowej 

dokumentacji technicznej. 

 

Członek Zarządu – Andrzej Potyra 

Zauważył, że dokumentacja była wcześniej sporządzana. 

 

Jacek Witkowski – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie Sp. z o.o. 

Wyjaśnił, że niestety dokumentacja musi być wykonana od początku, taki stan rzeczy zastał 

obejmując stanowisko Prezesa w Spółce. Poinformował o szczegółach dotyczących 

wykonania przedmiotowej dokumentacji. 

 

Członek Zarządu – Wojciech Wojtkiewicz 

Zapytał o komputeryzację w Spółce. 

 

Jacek Witkowski – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie Sp. z o.o. 

Odpowiedział, że systemy informatyczne działają prawidłowo, udało się dokonać naprawy 

serwera, który był w bardzo złym stanie. Przekazał, że stosowane programy są sprzężone  

z systemami w NFZ. Stary serwer był zbyt słaby, dlatego też został uzdatniony. Dokonano też 

wymiany sprzętu komputerowego. 

Poinformował o kwestii zaopiniowania dokumentacji, która dotyczy ujęcia wody.  

Przedstawił informacje dotyczące możliwości uzyskania dofinansowań min. na instalację 

fotowoltaiczną. Przedstawił informacje o warunku dotyczącym utworzenia oddziału 

intensywnej terapii. 

 

Członek Zarządu – Krzysztof Mrzygłód 

Zapytał o ofertę Szpitala i jej zasięg jaki działalność Spółki obejmuje? 
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Jacek Witkowski – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie Sp. z o.o. 

Odpowiedział, że analizował tę kwestię. Przedstawił informacje dotyczącą działalności 

leczniczej Spółki. Poinformował o danych dotyczących obłożenia. 

 

Członek Zarządu – Krzysztof Mrzygłód 

Zapytał jak czasowo Prezes określa możliwość poprawy sytuacji finansowej w Spółce? 

 

Jacek Witkowski – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie Sp. z o.o. 

Odpowiedział, że poprawę sytuacji Spółki szacuje na okres 2 do 3 lat. 

 

Członek Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał o wysokość wyniku finansowego na koniec roku. 

 

Jacek Witkowski – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie Sp. z o.o. 

Odpowiedział, że jest to uzależnione od uzyskanych przychodów. Koszty w jednostce są 

ograniczane, prowadzone są również rozmowy z NFZ na temat uruchomienia nowych poradni 

specjalistycznych zwiększenia limitów. 

 

Przewodnicząca Zarządu – Danuta Patkowska 

Poprosiła o przedstawienie Zarządowi Powiatu dokumentacji dotyczącej bilansu po jej 

sporządzeniu w miesiącu czerwcu. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zapoznanie się z: 

 

1) Propozycjami odpowiedzi na interpelacje i zapytania złożone przez radnych 

na XVIII sesji Rady Powiatu w Myśliborzu w dniu 25 kwietnia 2016 roku. 

(Propozycje odpowiedzi stanowią załącznik Nr 4 do protokołu). 

 

Wicestarosta – Mariusz Norsesowicz 

Przedstawił przedmiotowe propozycje odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się i zaakceptował propozycje odpowiedzi na interpelacje  

i zapytania złożone przez radnych na XVIII sesji Rady Powiatu w Myśliborzu w dniu  

25 kwietnia 2016 roku. 

 

2) Pismem Dyrektora PCOF-A w Myśliborzu w sprawie wyjaśnień dotyczących 

udostępnienia informacji publicznej i podjęcie decyzji dotyczącej wniosku 

radnej Wioletty Drzewińskiej z dnia 22 marca 2016 roku w sprawie 

przeprowadzenia kontroli wewnętrznej. 

(Pismo stanowi załącznik Nr 5 do protokołu). 

 

Tadeusz Grabski – Dyrektor PCOF-A w Myśliborzu 

Przedstawił wyjaśnienia w zakresie udostępnienia informacji publicznej. Przedstawił 

dokumentację jaka została udostępniona. 

 

Wicestarosta – Mariusz Norsesowicz 

Zwrócił uwagę na wniosek radnej Wioletty Drzewińskiej w sprawie przeprowadzenia kontroli 

wewnętrznej. 
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Przewodnicząca Zarządu – Danuta Patkowska 

Zaproponowała, aby udostępniona dokumentacja została przekazana Kancelarii Radców 

Prawnych w celu dokonania oceny prawnej pod względem prawidłowości jej przygotowania  

i udostępnienia. 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z przedmiotowym pismem i podjął decyzję o przekazaniu 

przedmiotowej dokumentacji Kancelarii Radców Prawnych tut. Urzędu celem dokonania 

oceny prawnej prawidłowości jej przygotowania i udostępnienia. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

1) Harmonogramem realizacji zadania pn.: „Przebudowa i zmiana sposobu 

użytkowania budynku przy ul. Północnej 15 w Myśliborzu na obiekt 

użyteczności publicznej”. 

(Harmonogram  stanowi załącznik Nr 6 do protokołu). 

 

Adam Trzciński – Naczelnik Wydziału IKD 

Przedstawił i omówił poszczególne elementy przedmiotowego harmonogramu. 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z przedmiotowym harmonogramem. 

 

Rozpatrzenie spraw: 

 

1) Rozpatrzenie wniosku dyrektora Zespołu Szkół im. Noblistów Polskich  

w Myśliborzu w sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie garażu. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 7 do protokołu). 

 

Tadeusz Grabski – Dyrektor PCOF-A w Myśliborzu 

Przedstawił przedmiotowy wniosek zgodnie z kartą sprawy. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na wynajęcie garażu od dnia 01.07.2016r. do dnia 

30.06.2017r. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecny – Wojciech Wojtkiewicz 

 

2) Wyrażenie zgody na Podpisanie umowy z wykonawcami na wykonanie 

kosztorysów inwestorskich i przedmiarów robót branży budowlanej  

i sanitarnej oraz elektrycznej na potrzeby planowanej inwestycji w budynku 

Starostwa Powiatowego w Myśliborzu przy ul. Północnej 15. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 8 do protokołu). 

 

Adam Trzciński – Naczelnik Wydziału IKD 

Przedstawił przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Zapytała o sprawę dotyczącą robót uzupełniających. 
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Adam Trzciński – Naczelnik Wydziału IKD 

Złożył wyjaśnienia dotyczące ustalonych uzgodnień w przedmiotowej kwestii. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie umowy z wybranymi wykonawcami na 

wykonanie kosztorysów inwestorskich i przedmiarów robót branży budowlanej  

i sanitarnej oraz elektrycznej. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecny –Andrzej Potyra 

 

3) Wyrażenie zgody na wszczęcie i przeprowadzenie postępowania o udzielenie 

zamówienia publicznego na budowę i przebudowę chodników przy drogach 

powiatowych na terenie gminy Dębno. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 9 do protokołu). 

 

Adam Trzciński – Naczelnik Wydziału IKD 

Przedstawił przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. 

 

Wicestarosta – Mariusz Norsesowicz 

Zapytał o prace remontowe prowadzone na drodze w m. Sulimierz. 

 

Adam Trzciński – Naczelnik Wydziału IKD 

Złożył wyjaśnienia dotyczące zakresu i przyczyn prowadzonych prac. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na wszczęcie i przeprowadzenie postępowania o udzielenie 

zamówienia publicznego na budowę i przebudowę chodników przy drogach powiatowych na 

terenie gminy Dębno. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

4) Rozpatrzenie wniosków Komisji Oświaty, Kultury, Sportu Bezpieczeństwa 

Publicznego i Drogownictwa z dnia 12 maja 2016 roku. 

 (Karta sprawy stanowi załącznik Nr 10 do protokołu). 

 

Wicestarosta – Mariusz Norsesowicz 

Odczytał przedmiotowe wnioski złożone podczas Komisji Oświaty, Kultury, Sportu 

Bezpieczeństwa Publicznego i Drogownictwa w dniu 12 maja 2016 roku. 

 

Przewodnicząca Zarządu – Danuta Patkowska 

Zauważyła, że dyrektorzy placówek otrzymali materiał dotyczący optymalizacji szkół  

i placówek prowadzonych przez Powiat Myśliborski. 

Jeżeli chodzi o przekazanie informacji o zmianach jakie nastąpiły to Członkowie Zarządu 

Powiatu zostali zaproszeni na posiedzenie Komisji w dniu 19 maja 2016 roku i wówczas 

mogą zostać one przedstawione. 
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Zarząd Powiatu zapoznał się z przedmiotowymi wnioskami.  

Jednocześnie podjął decyzję, aby poinformować Komisję Oświaty, Kultury, Sportu 

Bezpieczeństwa Publicznego i Drogownictwa, że prezentacja dotycząca optymalizacji szkół  

i placówek prowadzonych przez Powiat Myśliborski została przekazana dyrektorom szkół  

i placówek.  

Ponadto Zarząd Powiatu podjął decyzję, że informacje o zmianach i korektach do 

przedstawionej prezentacji zostaną przedstawione podczas zaplanowanego posiedzenia 

Komisji Oświaty, Kultury, Sportu Bezpieczeństwa Publicznego i Drogownictwa w dniu  

19 maja 2016 roku. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

5) Wyrażenie zgody na zawarcie umowy z wybranym wykonawcą na 

opracowanie rejestru terenów zagrożonych ruchami masowymi ziemi oraz 

terenów, na których występują te ruchy na obszarze powiatu myśliborskiego. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 11 do protokołu). 

 

Wicestarosta – Mariusz Norsesowicz 

Przedstawił przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. 

 

Członek Zarządu – Wojciech Wojtkiewicz 

Zapytał czy opracowanie rejestru jest wymagane? Zwrócił uwagę, na duże koszty z tym 

związane. Poprosił, aby dokładnie przeanalizować tę kwestię. 

 

Przewodnicząca Zarządu – Danuta Patkowska 

Zaproponowała, aby  odłożyć rozpatrzenie przedmiotowej sprawy w późniejszym terminie do 

czasu wyjaśnienia wątpliwości w przedmiotowej sprawie. 

 

Zarząd Powiatu podjął decyzję o rozpatrzeniu przedmiotowej sprawy w późniejszym 

terminie. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Sprawy różne: 

 

1. Członek Zarządu – Wojciech Wojtkiewicz 

Złożył wniosek o podjęcie decyzji w zakresie rozpoczęcia procedury dotyczącej 

przygotowania projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie połączenia Zespołu 

Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 3 w Myśliborzu z Zespołem Szkół w Myśliborzu.  

 

Przewodnicząca Zarządu – Danuta Patkowska 

Poinformowała o spotkaniach dotyczących działalności Poradni Psychologiczno-

Pedagogicznych. Przekazała również informacje o zaplanowanym posiedzeniu Komisji, 

Oświaty, Kultury, Sportu, Bezpieczeństwa Publicznego i Drogownictwa. 

 

Członek Zarządu – Wojciech Wojtkiewicz 

Zwrócił uwagę na konieczność uporządkowania spraw dotyczących oświaty. Przedstawił 

argumentacje dotyczącą złożonego wniosku. 

 

Zarząd Powiatu podjął decyzję o rozpoczęciu procedury dotyczącej przygotowania projektu 

uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie połączenia Zespołu Szkół 

Ponadgimnazjalnych Nr 3 w Myśliborzu z Zespołem Szkół w Myśliborzu.  

Za głosowało 3 Członków Zarządu, przeciw – 1, 1 Członek Zarządu wstrzymał się od głosu. 
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2. Członek Zarządu – Andrzej Potyra 

Wniósł uwagi dotyczące pisma Dyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1  

w Barlinku w sprawie najmu pomieszczeń stołówki w jednostce.  

Poprosił o wyjaśnienie przedmiotowych kwestii dotyczących wynajmu pomieszczeń stołówki 

w ZSP Nr 1 w Barlinku. 

 

3. Przewodnicząca Zarządu – Danuta Patkowska 

Poruszyła kwestię dotyczącą organizacji Poradni Psychologiczno-Pedagogicznych. 

Poinformowała o propozycji utworzenia jednej placówki z dwoma filiami. 

 

Członek Zarządu – Andrzej Potyra 

Zauważył, że takie rozwiązanie było zaproponowane przez dyrektorów tych jednostek. 

 

Przewodnicząca Zarządu – Danuta Patkowska 

Zaproponowała, aby temat ten został jeszcze przeanalizowany i przedyskutowany. 

 

4. Wicestarosta – Mariusz Norsesowicz 

Poinformował o rozmowach prowadzonych z dyrektorem Powiatowej Stacji Sanitarno-

Epidemiologicznej w Myśliborzu na temat propozycji zagospodarowania II piętra budynku na 

ul. Północnej 15 w Myśliborzu. 

Zapytał, czy Zarząd Powiatu popiera tę koncepcję i czy należy prowadzić dalsze uzgodnienia 

w tej kwestii? 

 

Członek Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że popiera tę inicjatywę. Zwrócił uwagę, że jednostka ta podlega Wojewodzie. 

Zwrócił uwagę, na możliwość pozyskania środków finansowych. 

 

Zamknięcie posiedzenia. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad Zarząd zakończył posiedzenie. 

 

Protokołowała:  

 

Dominika Bułgajewska 

 

1. Danuta Patkowska     -    Przewodniczący Zarządu   ............................... 

2. Mariusz Norsesowicz     -    Wicestarosta Powiatu  …..……………… 

3. Krzysztof Mrzygłód  -    Członek Zarządu          ............................... 

4. Andrzej Potyra   -    Członek Zarządu                .............................. 

5. Wojciech Wojtkiewicz    -  Członek Zarządu    …………………. 

 


